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Dagsorden – Skolebestyrelsesmøde, Skoledistrikt Vest 

30. oktober 2019 - Kl. 18:30 til 21:00– Gærum skoleafd.  

 

 
Fraværende: Lasse, Carsten K, Carsten V, Dorthe, Søren K, Lars Chr, elevrådsrep. fra Ravnshøj 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Herunder prioritering af dagsordenens punkter. 

Godkendt. 

2. Drøftelse af afskaffelse af rul og 
aldersintegreret undervisning 

Herunder princip for klassedannelse 

Beslutningen blev drøftet herunder tidspunktet for 
effektueringen samt de økonomiske konsekvenser. 

Bestyrelsen ser positivt på beslutningen. 
Der blev desuden nedsat en arbejdsgruppe bestående af 

Brian, Maria og Søren, som skal udarbejde et udkast til et 
generelt klassedannelsesprincip. 

3. Drøftelse af opstart af AULA Punktet drøftedes, herunder god kommunikation. Der 

pågår pt. en proces i personalegruppen om 
kommunikation på Aula. ”Forældreintra” skal erstattes 

af ”Aula”, hvor ordet optræder i vores principper.  
Der var forskellige erfaringer med Aula indtil nu. 

Generelt er der dog en overvejende positiv holdning. 

Referater fra skolebestyrelsesmøder kan fremover tilgås 
på https://ds-vest.aula.dk 

4. Nyt fra elevrådet Bangsbostrand: 
Intet nyt fra elevrådet. De har kun haft et 

konstitueringsmøde. Man deltager i DSE’s 
landskonference i Randers. Der blev udpeget 

repræsentanter til fælleselevrådet og ungebyrådet. 

Det gamle fælleselevråd har haft fokus på gode 
vikartimer. Der blev udskrevet en filmkonkurrence, som 

skulle handle om den gode vikartime. Tre film fra 
Bangsbostrand vandt tre af de fire titler. 

I det kommende år vil mobning og ”skraldespande” være 
fokusområder. 

5. Nyt fra Gærum v. Troels  Skolen deltager med 5-6.klasse i det regionale 

fyrtårnsprojekt ”Kulturkaravanen”, der løber af 

stablen fredag den 1. november i Østervrå. I de 
seneste 2 måneder har eleverne arbejdet med 

projektet. 

 Skolen har deltaget i sundhedsudvalgets event 
”Sammen om sundhed i Gærum”. I uge 39 var 

der temauge, hvor man forberedte eventen. I 
samme forbindelse markerede skolen sit 40 års 

jubilæum. Eventen og jubilæet var en stor succes 

med rigtig mange besøgende. I forlængelse af 
eventen arbejdes der på opførelse af et 

væksthus. 

 5-6.klasse har været på lejrskole på Læsø. 

 De mindste har været på det store bibliotek. 

 5-6. klasse skal besøge Ravnshøjs 5.klasse 
torsdag omkring lego-mindstorm. 

 Der lægges vægt på udsmykning af vægge med 

elevarbejder og fremvisning på facebook. Pt. 

Hvad sker der når man dør? Halloween, Cirkus – 
foldebøger og cirkusplakater, Noahs Ark.  
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 To ugentlige morgensamlinger. Den ene står 5-6. 

klasse for. Faste ugentlige klassemøder. Begge 
dele skal ses som led i vores indsatsområde 

”Elevdemokrati og medbestemmelse”. 

 Der har været samlet skolefotografering med 
Kernehuset med et fælles ”familiebillede”. 

 Personalets dag er blevet markeret på skolen 

med hjælp fra forældre. 

 Der har været udfordringer med skemaet i aula. 

Det fungerer fra d.d. 

 Nogle af læmurene rundt om skolen renoveres. 

 Der er ansat en pædagog.  

6. Orientering v. Jette/Maria  Maria:  

De to høringssvar, som blev besluttet på sidste møde, er 
afsendt. Der har været dialogmøde. Afskaffelse af rul og 

aldersintegreret undervisning var i fokus. 
Jette: 

Der blev orienteret omkring en ny vejledning i forhold til 

elevfravær, hvor en familie kan trækkes i offentlige 
ydelser ved et ”ulovligt fravær” over 15%. 

7.  Eventuelt 

  

Har vi principper for, hvordan vi laver valgfag? Der er 
transportproblemer mellem Ravnshøj og Bangsbostrand. 

Jette kigger på problematikken. 
Åbent Hus på Bangsbostrand på fredag, hvor forældre 

kan gå med i undervisningen. 

 
 


